
 
 

    

 

Innkalling 
 

Utvalg: 

Møtested: 

Møtedato: 

Helgelandsrådet 

Scandic Syv Søstre Hotell, Sandnessjøen 

5. april 2024        Tid: 09:00 – 11:30 

 
 

  

Navn Funksjon Kommune Påmeldt Hotell Middag 
 

Forfall 
 

Elbjørg Larsen Leder Herøy x x x  

Rune Krutå Nestleder Vefsn x x x  

Peter Talseth Medlem Alstahaug x - x  

Anne Brit Breivik Medlem Alstahaug x - x  

Rachel Berg Medlem Alstahaug x x x  

Frode Næsvold Medlem Bindal x x x  

Elin Kristine Vareide Lian Medlem Bindal x x x  

Knut Toresen Medlem Bindal x x x  

Siv Therese Aglen Medlem Brønnøy x x x  

Janitha Signdahlsen Medlem Brønnøy x x x  

Frank Nilsen Medlem Brønnøy - - - x 

John-Erik S. Johansen Medlem Dønna x x x  

Nils Olav Jenssen Medlem Dønna x x x  

Tor Henning Jørgensen Medlem Dønna - - - x 

Raymond Fagerli Medlem Grane x x x  

Åse Granmo Medlem Grane x x x  

Anne Kristin Solheim Medlem Grane - - - x 

Jørn Moe Medlem Herøy x x x  

Henrik Skovly Medlem Herøy - - - x 

Sten Rino Bonsaksen Medlem Leirfjord x - x  

Pål Andreas Einmo Medlem Leirfjord x x x  

Peter Andre Haaland Medlem Leirfjord x - -  

Simen Garaas Medlem Sømna x x x  

Liv-Marit Haraldsvik Reitan Medlem Sømna x x x  

Ben Andre Graven Medlem Sømna - - - x 

Odd Langvatn Medlem Vefsn x x x  

Erlend Eriksen Medlem Vefsn - - - x 

Kjartan Sørøy Medlem Vega x x x  

Andre Møller Medlem Vega - - - x 

Brit Skjevling Medlem Vega x x x  

Bjørg Iren Fønnebø Medlem Vevelstad x x x  

Kari Anne B. Andreassen Medlem Vevelstad x x x  

Renate Mathisen Medlem Vevelstad - - - x 

Charlotte Olsen Sekretariatet - - - - x 

Stig Sørra Sekretariatet - x - x  



 
 

    

 

 
Saksliste 

 
 
Saksnr. Tittel 
 
10/24  Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
11/24 Referatsaker 
 
12/24 Årsregnskap 2023 – Helgeland interkommunalt politisk råd 
 
13/24 Budsjett 2025 – Helgeland interkommunalt politisk råd 
 
14/24  Etablering av samferdselsprosjekt «Tosenveien» 
 
15/24 Søknad om tilskudd fra Samferdselfondet til drift av Hadfast AS 
 
16/24 Samarbeid om TV produksjon og postkort under By-sprinten 2024 
 
17/24 PCI-tilbudet i Nord-Norge, orientering ved Hanne Bjørnstad, avdelingsoverlege 

og Andreas Hagen, invasiv kardiolog, begge Nordlandssykehuset 
 
18/24  Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Herøy, 26. mars 2024 
 
 
 
Elbjørg Larsen (sign.)      
Leder 
  



 
 

    

 

 

Saksfremlegg 
 
 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
10/24  Godkjenning av innkalling, sakliste og protokoll fra møtet 9. februar 2024 
   
 
Forslag til vedtak  
Innkalling, saksliste og protokoll fra møtet 9. februar 2024 godkjennes. 
 
 
Vedtak 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

 

  



 
 

    

 

 

Saksfremlegg 
 
 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
11/24 Referatsaker 

 
   
Forslag til vedtak  
Referatsaker tas til orientering. 
 
 
Vedtak 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 
 
Innkomne brev/korrespondanse 

Dato Saksnr. Avsender Innhold 

12.01.2024  SNHH Søknad om prosjektstøtte – VÅG 2024 

17.01.2024  OYH Søknad om tilskudd til Yrkesmessa 2024 - Sandnessjøen 

08.02.2024  Leirfjord SP Søknad om økonomisk støtte – Utdanningskonferanse  

14.02.2024  SNHH Vedr.tilskudd prosjekt Rekruttering Ytre Helgeland - presisering 

21.02.2024  OMH Søknad om tilskudd til Yrkesmessa 2024 - Mosjøen 

26.02.2024  Ocean Expo Søknad om støtte til forprosjekt Norsk Havpaviljong 

 
 
 
Utgående brev/korrespondanse 

Dato Saksnr. Mottaker Innhold 

04.01.2024 - Samf.dep. Forespørsel om møte med statsråden vedr. FOT-ruter 

15.01.2024 - Widerøe Innspill om FOT-ruter 

14.02.2024  OYH Svar på søknad om prosjektstøtte – Yrkesmessa 2024 

14.02.2024  SNHH Svar på søknad om prosjektstøtte – VÅG 2024 

14.02.2024  Leirfjord SP Svar på søknad om prosjektstøtte – Utdanningskonferanse 

20.02.2024 - HSYK Vedrørende ambulansetjenesten i Sømna 

20.02.2024 - HOD Innspill til stortingsmelding om akuttmedisinske tjenester 

21.02.2024 - SD Innspill KVU Nord-Norge og KVU Nord-Norgebanen 

27.02.2024  OMH Svar på søknad om prosjektstøtte – Yrkesmessa 2024 

14.03.2024  Nfk Anbudsutlysning av fergesamband Herøy/Dønna-ALstahaug 

 
 
 
Andre referatsaker/interne saker 

Dato Innhold 

  

  

 
 



 
 

    

 

 
Andre møter – sekretariatet 

Dato Innhold 

03.01.2024 Møte vedr. FOT-ruter. vertskommuner på Helgeland m/oppfølgingsmøte 4. januar 

08.01.2024 Nord i Sør, Oslo 

09.01.2024 Fremtidens Nord-Norge – kursen settes nå! Seminar for regionrådene i Nord-Norge 

10.01.2024 Innspillsrunde ny tilbudsstruktur videregående skole 

11.01.2024 Reisemålsutvikling – Visit Helgeland. Seminar og workshop.  

12.01.2024 Møte om praksisstudent – UiT, Distriktssenteret, Herøy og Dønna kommune 

15.01.2024 Ordførarkollegiet - Helgelandsrådet 

18.01.2024 Fagseminar ved NIBIO Tjøtta 

22.01.2024 Yrkesmessa 2024 - Sandnessjøen 

24.01.2024 Møte vedr. rekrutteringsprosjekt for innbyggere utenfor EU/EØS (RKK Vefsn) 

29.01.2024 Ordførerkollegiet og Arbeidsutvalget - Helgelandsrådet 

31.01.2024 Statusmøte m/Nfk – basene på Helgeland 

31.01.2024 Møte om Helgeland ungdomsråd. HUR, Nfk, Polarsirkelrådet og Vefsn kommune 

13.02.2024 Møte – Evaluering av Yrkesmessa 2024, Ytre Helgeland 

19.02.2024 Møte om Helgeland ungdomsråd. HUR, Nfk, Polarsirkelrådet og Vefsn kommune 

19.02.2024 Møte med Juvik vedr. Helgelandskonferansen 2024 

20.02.2024 Møte - Rekrutteringsprosjektet «B2 til B1» og ny prosjektsøknad/søknad om skjønnsmidler 

21.02.2024 Møte – Oppstartsmøte forstudie Rekrutteringsprosjekt SNHH 

07.04.2024 Deltagelse på KLP Kommunekonferanse 2024 

11.04.2024 Møte – Ordførerkollegiet, Helgelandsrådet  

12.04.2024 Møte – Vannområdekoordinator med Vefsn kommune, MoN, Nfk, 

13.04.2024 Møte – Utvalg for samferdsel og infrastruktur - Helgelandsrådet 

18.04.2024 Møte – Ordførerkollegiet, Helgelandsrådet 

20.04.2024 Næringslivslunsj Alstahaug næringsforening 

21.04.2024 Møte – Helgeland ungdomsråd med Vefsn kommune og nyvalgt leder HUR 

  

 

 
  



 
 

    

 

 
Saksfremlegg 

 
 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
12/24 Årsregnskap 2023 – Helgeland interkommunalt politisk råd 
 
 
 
Forslag til vedtak (innstiling til Representantskapet) 
 
Helgelandsrådet anbefaler Representantskapet at fremlagt Årsberetning 2023 og 
Årsregnskap 2023 fastsettes som Helgeland interkommunalt politisk råd sitt regnskap for 
2023, under forutsetning av en "ren” revisjonsberetning. 
 
Vedtak 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg:  - Årsregnskap 2023 – Helgeland interkommunalt politisk råd    

     - Årsberetning 2023 – Helgeland interkommunalt politisk råd (ettersendes) 

    - Resultatregnskap 2023 (sekretariat, fondsoversikt og fond) 

   - Uavhengig revisors beretning – Revisjon Midt-Norge SA (ettersendes)  

 

Saksfremlegg 

Det fremlagte årsregnskapet for Helgeland interkommunalt politisk råd (Helgelandsrådet) er 

utført av Alstahaug kommune og beskriver aktiviteten i Helgelandsrådet i 2023. 

Regnskapet er blitt revidert av Revisjon Midt-Norge. 

Resultatregnskapet 2023 for Helgelandsrådet viser et samlet regnskapsmessig 

mindreforbruk på kr. 660 172. Av dette er kr. 400 000 regnskapsmessig satt av til 

disposisjonsfond og kr. 260 172 synliggjort som netto driftsresultat. Dette kan også forståes 

som et mindreforbruk i sekretariatet på kr. 480 236 og et mindreforbruk i prosjekter på kr. 

179 937.  

 

Det vises ellers til Resultatregnskap 2023 for sekretariat, prosjekt og fondsoversikt med 

noter, for detaljert informasjon om regnskapet. 

 

Konklusjon 

Det anbefales at det fremlagt Årsberetning 2023 og Årsregnskap 2023 fastsettes som 

Helgeland interkommunalt politisk råd sitt regnskap for 2022, under forutsetning av en "ren” 

revisjonsberetning.  



 
 

    

 

 
Saksfremlegg 

 
 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
13/24  Budsjett 2025 – Helgeland interkommunalt politisk råd 
 
 
 
Forslag til vedtak (innstiling til Representantskapet) 
 
Helgelandsrådet anbefaler Representantskapet om å godkjenne det fremlagte 

budsjettforslaget for 2025 med en kostnadsramme på kr. 4 000 000, med den inndekning 

som foreslått. 

Kommunenes bidrag til drift av sekretariatet holdes uendret ift. budsjett 2024 og det 
anbefales en samlet innbetaling på kr. 2 717 892 for 2025. Samlet tilskudd på kr. 679 473 til 
Helgelandsrådet sine to fond anbefales innbetalt også for 2025. 
 
Vedtak 
 
 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg: Budsjett 2025 med regnskap 2023 med kostnadsfordeling - Helgeland interkommunalt politisk råd

  

Saksutredning 
Medlemskommunen tilskuddet til drift av sekretariatet har vært uendret i perioden 2021 til og 
med 2024, og har vært på kr. 2 788 630. Dette anbefales videreført for budsjettåret 2025, 
med fratrekk for Træna kommunes andel. Samlet tilskudd fra kommunen for 2025 vil da 
være på kr. 2 717 892. 
 
For 2024 innbetalte kommunen (inkludert Træna kommune) også samlet kr. 697 000 som 
øremerkede midler satt av til samferdsels- og utviklingsfondet. Det er lagt inn et tilskudd på 
kr. 679 473 for budsjettåret 2025, etter fratrekk for Trænakommune sin andel.  
 
Tilskuddene er basert på at 20 % er et fastbeløp likt per kommune, og hvor 80 % er per 
innbygger i kommunene per 01.01.2024 iht. vedtektene og skal gå til drift av sekretariatet.  
 
Det fremlagte budsjettforslaget for 2024 har en kostnadsramme på kr 4 000 000 og tar høyde 
for drift av sekretariatet med 1,5 årsverk, hvor 0,2 årsverk blir øremerket Helgeland 
ungdomsråd (HUR). Nordland fylkeskommune, Vefsn kommune, Polarsirkelrådet og 
Helgelandsrådet ved sekretariatet er i dialog mht å fremskaffe administrativ- og operativ 
støtte til HUR. Vefsn kommune har sendt inn søknad om skjønnsmidler på vegne av HUR. 
Søknaden forventes avklart ila sommeren 2024. 
 
 
 
 



 
 

    

 

 
Videre dekkes her kostnader til konsulentbistand/frikjøp fra kommune/samarbeidspartner, 
kostnader relatert til arbeidsutvalgs- og utvalgsmøter samt eventuelle andre mindre møter av 
sekretariatet. Det er også lagt inn et mindre beløp (prosjektstøtte) på kr 100 000 som kan 
disponeres til diverse sponsorbidrag/prosjektstøtte uten behandling i Helgelandsrådet.  
 
Det er signalisert et ønske om videre deltakelse i samarbeidsorganisasjonene MidtSkandia. I 
budsjettforslaget for 2025 er medlemskontingent for kommunenes deltakelse i 2025 lagt inn 
med et beløp på kr 140 000.  
 
Kr. 850 000 er i budsjettet avsatt til gjennomføring av Helgelandsrådet sine møter og 
viderefaktureres kommunen etterskuddsvis.  
 
Konferansen Offshore Nordland ble gjennomført i 2023 etter 2 års opphold og ny konferanse 
i 2024 er under planlegging. Arbeidet med å finne relevante og «riktige» samarbeidspartnere 
som kan bidra til å løfte konferansen, både mht til faglig innhold og deltakelse er videreført 
og Ocean Cluster Helgeland (OCH) er i all hovedsak sekretariat for konferansen i 2024. 
Dette vil forhåpentligvis løfte kvalitetene på, og oppmerksomheten om, konferansen. Det er 
ikke budsjettert med inntekter fra Offshore Nordland i 2025. 
 
Polarsirkelrådet og Helgelandsrådet arrangerte i 2022 og 2023 Helgelandskonferansen i 
fellesskap. Arrangementet har mottatt gode tilbakemeldinger og deltagelsen har vært god. 
Alle kommunen på Helgeland var representert i 2023, men unntak av én. Det planlegges 
med en ny Helgelandskonferanse i 2024. Det er ikke budsjettert med inntekter fra 
Helgelandkonferansen i 2024 og 2025. 
 
Budsjettforslaget for 2025 balanseres uten bruk av egenkapital/fond. 
 
 
Konklusjon 
Helgelandsrådet anbefaler Representantskapet om å godkjenne det fremlagte 

budsjettforslaget for 2025 med en kostnadsramme på kr. 4 000 000, med den inndekning 

som foreslått. 

Kommunenes bidrag til drift av sekretariatet holdes uendret ift. budsjett 2024 og det 
anbefales ensamlet innbetaling på kr. 2 717 892 for 2025. Samlet tilskudd på kr. 679 473 til 
Helgelandsrådet sine to fond anbefales innbetalt også for 2025. 
  



 
 

    

 

 
Saksfremlegg 

 
 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

 Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
14/24 Etablering av samferdselsprosjekt «Tosenveien» 
 
 
Forslag til vedtak  
 
Søknaden om støtte til etablering av samferdselsprosjekt «Tosenveien» innvilges med til 
sammen kr 300 000 fordelt over to år. Bevilgningen belastes Samferdselsfondet med kr. 
200 000 i 2024 og kr. 100 000 i 2025. 
 
Søker bes fremlegge en endelig søknad med en prosjektplan med et detaljert budsjett innen 
juni måned. 
 
Vedtak 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg: Utkast til søknad om finansiering av prosjektgruppe for Tosenveien 
  

 
Innstilling fra Utvalg for samferdsel og infrastruktur i US-sak 02/24 - Etablering av 

samferdselsprosjekt «Tosenveien»: 

- Søknaden om støtte til etablering av samferdselsprosjekt «Tosenveien» innvilges med til 

sammen kr 300 000 fordelt over to år. Bevilgningen belastes Samferdselsfondet med kr. 

200 000 i 2024 og kr. 100 000 i 2025. 

 

- Søker bes fremlegge en endelig søknad med en prosjektplan med et detaljert budsjett 

innen juni måned. 

 
 
Bakgrunn 

Tosenveien er avgjørende for samhandling og næringsutvikling på Sør-Helgeland, men dens 

nåværende standard er utilstrekkelig og utgjør en flaskehals. Prosjektet skal bidra til en god 

samfunnsøkonomisk utredning som kartlegger blant annet følgende områder; 

trafikksikkerhet, næringsutvikling, regional tilknytning, miljøvennlighet, turisme, bompenger 

som finansieringskilde og reguleringsplanlegging. 

For å sikre best mulig påvirkning opp imot Nordland fylkeskommune, både administrativt og 

politisk, ønskes det å få etablert en arbeidsgruppe som vil jobbe med de definerte 

arbeidsområdene. Arbeidet ledes av Brønnøy Næringsforum med en styringsgruppe 

bestående av representanter fra samarbeidende kommuner og Helgelandsrådet. 

 Arbeidet vil pågå over en toårsperiode fra våren 2024. 



 
 

    

 

 

Det har i løpet av 2023 blitt avholdt møter mellom Brønnøy Næringsforum, Brønnøy 

kommune, Nordland fylkeskommune og Helgelandsrådet ved sekretariatet. Formålet med 

møtene har vært å få identifisert en organisering av påvirkningsarbeidet opp imot Nfk, samt å 

få identifisert samarbeidspartnere til dette arbeidet. 

I Utkast til søknad om finansiering av prosjektgruppe for Tosenveien er følgende 
samarbeidspartnere definert; 

- Kommunene Brønnøy, Vega, Vevelstad, Sømna, Grane og Helgelandsrådet 

(styringsgruppe) 

- Brønnøy Næringsforum (prosjektleder) 

 
Prosjektet er planlagt over 2 år med en kostnadsramme på kr. 700 000. Det søkes om om kr 
400 000 fra Helgelandsrådet fordelt over 2 år, 2024 og 2025. 
 

Konklusjon 

Prosjektet og det omsøkte beløpet er i henhold til retningslinjene for både Samferdselsfondet 

og Utviklingsfondet. Kostnads- og finansieringsplanen er etter sekretariatets vurdering 

realistisk, men kostnadene prosjektledelse/koordinering, prosjektstyre/arbeidsgruppe og 

reiser kan virke noe høy. 

Sekretariatet anbefaler at søknaden innvilges med til sammen kr 300 000 fordelt over to år. 

Bevilgningen belastes samferdselsfondet. 

  



 
 

    

 

Vedlegg: 

Utkast til søknad om finansiering av prosjektgruppe for Tosenveien 

Kort beskrivelse: 

Nordland Fylkeskommune planlegger å starte et prosjekt i 2024 for å gjennomgå Fv. 76, 

Tosenveien, fra E6 til Fylkesvei 17. Brønnøy kommune og Brønnøy Næringsforum ønsker å 

etablere en prosjektgruppe for å sikre lokal forankring og koordinering av innsatsen som 

kreves. Dette er avgjørende for å bidra til samfunnsøkonomisk utredning og være en 

pådriver for nødvendige utbedringer. 

 

Prosjektbeskrivelse: 

Tosenveien er avgjørende for samhandling og næringsutvikling på Sør-Helgeland, men dens 

nåværende standard er utilstrekkelig og utgjør en flaskehals. Prosjektet skal bidra til en god 

samfunnsøkonomisk utredning som kartlegger blant annet følgende områder; 

trafikksikkerhet, næringsutvikling, regional tilknytning, miljøvennlighet, turisme, bompenger 

som finansieringskilde og reguleringsplanlegging. Arbeidet vil pågå over en toårsperiode fra 

våren 2024. 

 

Prosjektmål: 

1. Øke samarbeidet mellom berørte kommuner. 

2. Innhente og utrede dokumentasjon på definerte områder. 

3. Være pådriver for realisering av utbedringen av Fv. 76. 

 

Forankring: 

Prosjektet vil forankres gjennom ordførermøter, Helgelandsrådet og samarbeidskommunene. 

Økonomisk støtte fra samarbeidspartnerne er avgjørende for gjennomføringen. 

 

Prosjektorganisering: 

Arbeidsgruppen vil jobbe med de definerte arbeidsområdene, ledet av Brønnøy 

Næringsforum. Styringsgruppen vil bestå av representanter fra samarbeidende kommuner 

og Helgelandsrådet. 

 

Målgrupper: 

Prosjektet rettes mot Nordland fylkeskommune og samferdselsfaglige miljøer, samt lokalt 

næringsliv og berørte kommuner. 

 

Resultat og effekter: 

Målene er identiske med arbeidsområdene, med fokus på sikre oppstart og gjennomføring av 

utbedringen av Fv. 76. Positive effekter inkluderer styrket næringsliv, økt regionattraktivitet og 

bolyst. 

 



 
 

    

 

 

Tids- og kostnadsplan: 

2024: 

• Etablering av prosjektet. 

• Starte kunnskapsinnhenting. 

• Etablere relasjoner til Nordland fylkeskommune. 

2025: 

• Sikre oppstart av prosjekteringsarbeid. 

Kostnadsplan: 

Tittel 2024 2025 SUM 

Administrasjon og kontorhold 20 000 kr 20 000 kr 40 000 kr 

Dialogmøter/oppfølgingsarbeid 25 000 kr 25 000 kr 50 000 kr 

Prosjektledelse/koordinering 40 000 kr 40 000 kr 80 000 kr 

Prosjektstyre og arbeidsgruppe 50 000 kr 50 000 kr 100 000 kr 

Reiser 70 000 kr 60 000 kr 130 000 kr 

Utredninger/innleie av konsulenter 200 000 kr 100 000 kr 300 000 kr 

Sum kostnad 405 000 kr 295 000 kr 700 000 kr 

Finansieringsplan: 

Tittel 2024 2025 SUM 

Helgelandsrådet 255 000 kr 145 000 kr 400 000 kr 

Kommunene (5x kr. 20.000 per år) 100 000 kr 100 000 kr 200 000 kr 

Egeninnsats (200 timer per år a kr. 550,-) 50 000 kr 50 000 kr 100 000 kr 

Sum finansiering 405 000 kr 295 000 kr 700 000 kr 

 

Berørte kommuner: 

Brønnøy, Vega, Vevelstad, Sømna, Grane 

 

Brønnøysund, 8. mars 2024 

På vegne av de berørte kommunene. 

Bjørn Erik Jansen, daglig leder, Brønnøy Næringsforum 



 
 

    

 

 
Saksfremlegg 

 
 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
15/24 Søknad om tilskudd fra Samferdselfondet til drift av Hadfast AS 
 
 
Forslag til vedtak  
 
Utvalg for samferdsel og infrastruktur stiller seg positiv til søknaden fra Hadfast AS og ber 
selskapet komme tilbake med en mer detaljert søknad i løpet av 2024.  
 
Søknaden bør vise til de styrende dokumentene for selskapet og inneholde et detaljert 
budsjett for 2024 med en økonomiplan for 2025-27 som synliggjør selskapets planlagte 
virksomhet og som gir en realistisk oversikt over inntekter, forventede utgifter og prioriterte 
oppgaver som planlegges gjennomført i planperioden. 
 
 
Vedtak 
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg: Søknad om tilskudd fra Samferdselsfondet til drift av Hadfast AS 
  

 
Innstilling fra Utvalg for samferdsel og infrastruktur i US-sak 03/24 - Søknad om 

tilskudd fra Samferdselfondet til drift av Hadfast AS: 

- Utvalg for samferdsel og infrastruktur stiller seg positiv til søknaden fra Hadfast AS og ber 

selskapet komme tilbake med en mer detaljert søknad i løpet av 2024.  

 

- Søknaden bør vise til de styrende dokumentene for selskapet og inneholde et detaljert 

budsjett for 2024 med en økonomiplan for 2025-27 som synliggjør selskapets planlagte 

virksomhet og som gir en realistisk oversikt over inntekter, forventede utgifter og 

prioriterte oppgaver som planlegges gjennomført i planperioden. 

 
 
Bakgrunn 

 

Det vises til vedlagte søknad fra Hadfast AS om tilskudd fra Samferdselsfondet til drift av 
Hadfast as. 
 
Helgelandsrådet er godt kjent med arbeidet i regi av prosjektsamarbeidet «Skape attraktiv, 
inkluderende og bærekraftig region gjennom bedre tilgjengelighet». Dette forprosjektarbeidet 
ble etablert i 2017 og formelt avsluttet i 2023. 
 
 
 



 
 

    

 

 
I henhold til prosjektets strategi og handlingsplan, samt vedtak i kommunene i 
Helgelandsrådet, videreføres nå arbeidet med fastlandsforbindelse Herøy/Dønna – 
Alstahaug i Hadfast AS. 
 
I søknaden vises det til et budsjett for 2024 og en økonomiplan for perioden 2025 – 2027. 
Det er per dags dato ikke utarbeidet/framlagt noen styrende dokumenter for selskapet. I 
henhold til søknaden planlegges det ikke med en daglig ledelse av selskapet, utover 
styreleder (arbeidende styreleder). 
 
Det søkes om et samlet tilskudd på kr 1 000 000 fordelt over 2 år, 2025 og 2026.  
 

Konklusjon 

Formålet med selskapet Hadfast AS og det oppdrag som selskapet skal løse er innenfor de 

kriterier som er satt i retningslinjene til Samferdselsfondet. Videre er det i gjennomførte 

forprosjektet signalisert at arbeidet skal videreføres i et hovedprosjekt, som nå skal 

videreføres i Hadfast AS. 

Utvalg for samferdsel og infrastruktur stiller seg positiv til søknaden fra Hadfast AS og ber 

selskapet komme tilbake med en mer detaljert søknad i løpet av 2024. Denne søknaden bør 

vise til de styrende dokumentene for selskapet og inneholde et detaljert budsjett for 2024 

med en økonomiplan for 2025-27 som synliggjør selskapets planlagte virksomhet og som gir 

en realistisk oversikt over inntekter, forventede utgifter og prioriterte oppgaver som 

planlegges gjennomført i planperioden. 

 

  



 
 

    

 

 

Vedlegg: 

 

HADFAST AS 

8800 Sandnessjøen 

 

Helgelandsrådet 

8801 Sandnessjøen  

 

                                                                                                                                            Sandnessjøen 09.03.24 

 

SØKNAD OM TILSKUDD FRA SAMFERDSELFONDET TIL DRIFT HADFAST AS 

Som kjent ble oppfølgingen av prosjektet Fastlandsforbindelse Herøy/Dønna – Alstahaug i 2023 

overført fra Helgelandsrådet til det nystiftede selskapet Hadfast AS. Selskapet eies av 10 kommuner 

og 7 bedrifter. Oppstartskostnadene samt driftskostnadene for 2024 dekkes av aksjonærene gjennom 

innbetaling av overkurs for aksjene.  

Prosjektet er inne i en meget krevende og aktiv periode. Prosjektet skal fundamenteres og bearbeides 

i Fylkeskommunen der selskapet også skal bidra. Det skal videre følges opp på nasjonalt nivå med mål 

om statlig bidrag i finansieringen. Arbeidet løses i dag med innleid deltidsadministrasjon. Dette skal 

videreføres i 2025 og forsterkes gjennom funksjonen arbeidende styreformann.  

Viser til vedlagte budsjett og økonomiplan. Aksjonærene bidrar i 2024 med kr 538 000,- og fra og med 

2027 forutsettes at driften finansieres gjennom tilskudd fra de berørte kommunene og næringsliv 

med kr 427 000,- pr år.  

Med bakgrunn i dette søkes om et tilskudd fra Samferdselfondet i Helgelandsrådet med kr 500 000,- i 

2025 og kr 500 000,- i 2026.  

Gjennom 4 årsperioden 2024 – 2027 finansieres selskapet med 49 % av aksjonærene, kommunene og 

næringslivet samt 51 % av Helgelandsrådet.  

Vi ber om en rask og positiv behandling av søknaden.  

 

Hadfast AS 

 

Ivan Haugland 

Styreleder 

 

 



 
 

    

 

 

 

  

HADFAST AS BUDSJETT OG ØKONOMIPLAN 2024-2027

Post 2024 2025 2026 2027
Inntekter

Overkursfond 538 000       73 000          73 000          73 000          

Tilskudd 500 000       500 000       427 000       

538 000       573 000       573 000       500 000       

Utgifter

Stiftelseskostnader 50 000          

Regnskap 60 000          60 000          60 000          60 000          

Administrasjon 120 000       200 000       200 000       200 000       

Styremøter 55 000          60 000          60 000          60 000          

Reiseutgifter 100 000       100 000       100 000       100 000       

IKT 30 000          30 000          30 000          30 000          

Diverse 50 000          50 000          50 000          50 000          

465 000       500 000       500 000       500 000       

Overført neste år/resultat 73 000          73 000          73 000          -                



 
 

    

 

 

Saksfremlegg 
 

 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
16/24 Samarbeid om TV produksjon og postkort under By-sprinten 2024 
 
 
 
Forslag til vedtak  
 
Søknaden fra By-sprinten om støtte til TV produksjon og produksjon av «postkort» under By-

sprinten 2024 på kr. 150 000 innvilges. Beløpet belastes Utviklingsfondet. 

Det utarbeides en flerårig avtale med By-sprinten AS hvor Helgelandsrådet og minimum 

deltakerkommuner er avtalepartnere. Formålet med avtalen er å støtte opp om By-sprinten 

som arrangement samt skape aktivitet i kommunene gjennom kalenderåret. 

 
Vedtak 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg: Søknad - Samarbeid om TV produksjon og postkort under By-sprinten 2024  

 

Bakgrunn 

By-sprinten By-sprinten er Norges lengstlevende showrenn og et av Nord-Norges største 

årlige idrettsarrangement. Gjennom samarbeid med lokalt næringsliv, skimiljøet og 

kommunen, har By-sprinten siden 2007 etablert et signalarrangement med nasjonal og 

internasjonal interesse.  

Siden oppstarten har By-sprinten utviklet seg fra å kun være et showrenn for eliten, til nå å 

inneholde 14 arrangementer fordelt over 4 dager. By-sprinten samler årlig hundrevis av 

deltakere og tusenvis av publikum i Mosjøen siste helgen i april.  

By-sprinten AS er et allmennyttig aksjeselskap som i 2021 ble skilt ut av selskapet Helgeland 

Event AS (HEV). Bakgrunnen for dette var å gjøre et tydelig skille mellom de allmennyttige 

aktivitetene i By-sprinten, og de kommersielle aktivitetene i HEV.  

Organisasjonsformen betyr at By-sprinten AS kan tjene penger, men eiere kan ikke ta ut 

utbytte. Et eventuelt overskudd skal gå tilbake til videre utvikling av By-sprinten. 

Helgelandsrådet v/Arbeidsutvalget innvilget i mars 2023 et tilskudd/bidrag på kr. 75 000 til 

TV-produksjonen ifm 2023 arrangementet. I vedtaket gav AU også sekretariatet i oppdrag å 

gå i dialog med By-sprinten AS om å få etablert en fast-/rammeavtale med By-sprinten etter 

mal fra Helgelandsrådet sin avtale med Festspillene Helgeland.  



 
 

    

 

 

- Vedtaket i AU-sak 08/23; 

o Helgelandsrådet v/AU innvilger et bidrag til TV produksjon i Mosjøen under 

By-sprinten på kr. 75 000 for 2023.  

o Beløpet belastes utviklingsfondet. Sekretariatet bes om å gå i dialog med By-

sprinten AS for å se på en avtale om bidrag etter mal for avtalen med 

Festspillene Helgeland. 

By-sprinten AS søker I 2024 om en støtte på kr. 150 000 til TV produksjon av «postkort» 

under By-sprinten 2024. Samarbeid om TV produksjon og postkort under By-sprinten 2024. 

Sekretariatet vurderer søknaden fra By-sprinten AS som god og arrangementet har en 

regional funksjon. Arrangementets ringvirkninger er mange og bidrar til både bo- og bli lyst, 

samt at arrangementet markedsfører regionen som et attraktivt helårlig reisemål. 

Søknadene fra både 2023 og nå 2024 tilfredsstiller i utgangspunktet ikke retningslinjene til 

Utviklingsfondet. I § 1-2 står følgende; 

- Utviklingsfondet er ikke en vanlig søknadskanal for bedrifter/aktører – men til egne 

utviklingsprosjekter. Midler kan gis til prosjekter, i regi av 2 eller flere kommuner, som 

samsvarer med de ambisjoner og vedtak som er gjort i regionrådet. 

- Midler kan også bevilges til prosjekter i regi av regionrådets samarbeidspartnere, 

hvor regionrådet, eller 2 eller flere av kommunene, inngår som prosjekteier.   

Både i 2023 og 2024 gikk Vefsn kommune og Nordland fylkeskommune inn med betydelige 

beløp, begge med hhv kr. 400 000 i 20023 og kr. 450 000 i 2024.  

Helgelandsrådet sin 4-årige avtale med Festspillene Helgeland er inne i sitt siste år i 2024. 

Med bakgrunn i AU sitt vedtak i sak 08/23 ser sekretariatet det som naturlig å se på 

muligheten til å utarbeide en fler-årlig avtale med By-sprinten AS etter samme mal som 

nåværende avtale med Festspillene Helgeland.  

I en slik avtale vil det være naturlig at også kommunen engasjerer seg i å få til 

arrangementer i rammen av By-sprinten, noe som er gjennomført de siste årene i noen av 

våre kommuner, men da etter initiativ fra By-sprinten.  

Konklusjon 

 

Søknaden fra By-sprinten om støtte til TV produksjon og produksjon av «postkort» under By-

sprinten 2024 på kr. 150 000 innvilges. Beløpet belastes Utviklingsfondet. 

Det utarbeides en flerårig avtale med By-sprinten AS hvor Helgelandsrådet og minimum 

deltakerkommuner er avtalepartnere. Formålet med avtalen er å støtte opp om By-sprinten 

som arrangement samt skape aktivitet i kommunene gjennom kalenderåret. 

 

  



 
 

    

 

 

Saksfremlegg 

 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
17/24 PCI-tilbudet i Nord-Norge, orientering ved Hanne Bjørnstad, avdelingsoverlege 

og Andreas Hagen, invasiv kardiolog, begge Nordlandssykehuset 
 
 
 
 
Forslag til vedtak  
Orienteringen tas til etterretning 
 
 
Vedtak 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg:   

 

Saksutredning  

 

 

Konklusjon 

 

  



 
 

    

 

 
 

Saksfremlegg 
 

 

Utvalg: 

Møtedato: 

Saksbehandler: 

Helgelandsrådet 

05.04.24  

Stig Sørra    

 
 

Saksnr. Tittel 
18/24 Eventuelt 
 
 
Ingen innkomne saker. 
 
 
Forslag til vedtak  
 
 
Vedtak 

 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Vedlegg:  
 


